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SEFERIHISAR’IN lavantasından 
elde edilen pek çok el yapımı ürün, 
stantlarda ziyaretçileriyle buluş-

tu.  Festivale vatandaşlarla birlikte 
katılan Seferihisar Belediye Başka-
nı İsmail Yetişkin, İzmir Büyükşe-

hir Belediyesi Başkan Vekili Altan 
İnanç, Seferihisar Belediye Başkan 
Yardımcıları Nuriye Hepterlikçi ve 
Gökhan Pehlivan ile Belediye Mec-
lis Üyeleri tek tek yerli üreticileri 

ziyaret etti.  Vatandaşlar tarafından 

yoğun ilgi gören festival Seferihisar 
Belediye Bandosu  eşliğinde renk-

li görüntülere sahne oldu.  Festival, 
Dilek Güney Ritim Grubu ve Rebe-

teos Dance Academy etkinlikleriyle 
devam etti. 

SEFERIHISAR’DA 
LAVANTA FESTIVALI

Seferihisar Belediyesi’nin 2015 yılından beri festivalini 
düzenlediği, yerel tarıma ve yerel üreticilere kazanç kapısı olan 

lavantanın hasadı Turgut Köyü’nde gerçekleşti.
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“MIS KOKAN HASAT”
LAVANTA hasadı öncesi vatan-

daş ile heyecanını paylaşan Sefe-
rihisar Belediye Başkanı İsmail 
Yetişkin, “Tam 9 yıldır bir muci-
zeye tanıklık ediyoruz. Bu muci-

zenin adı Lavanta! Yıllar önce ata-
larımız Seferihisar’a mandalina 

diktikten sonra tüm Seferihisar bir 
mandalina cennetine dönüştü. İşte 

Lavanta da yıllar sonra aynı şekil-
de değerlenecek, buraya gelen-

ler mis kokulu Seferihisar’a geldik 
diyecekler.  2015 yılında 3 dönüm 
ile başladığımız hikayenin bugün 

yüzlerce dönüme yayılması muhte-
şem bir başarı. Bu hepimizin başa-
rısı. Fakat bugün bize ev sahipliği 
yapan Turgut Köyü halkının emeği 
çok büyük.  Sizler olmasaydınız bu 
başarı olmazdı. Emeğinize yüreği-

nize sağlık” şeklinde konuştu.

SEFERIHISAR ÜRÜNLERI 
VATANDAŞLARLA BULUŞTU
SEFERIHISAR’IN yerel ürünleri-

nin sergilendiği Seferihisar Bele-
diyesi Can Yücel Tohum Merkezi 

standında kuru mandalina, lavanta 
yağı, ata tohumları, ekinezya, kara-
kılçık buğdayı misafirlere dağıtıldı.

SEFERIHISAR Belediye Başkanı 
Ismail Yetişkin, göreve yeni başlayan 
Izmir Il Kültür Turizm Müdürü Fah-
rettin Kerem Çevik’i ziyaret etti. Kül-
tür ve Turizm Bakanlığı’nın Türkiye 
Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajan-
sı (TGA) temsilcilerinin de olduğu 

görüşmede Seferihisar’da turizmin 12 
aya çıkarılması, Teos Antik Kenti’nin 
kültür turizmi açısından değerlendi-
rilmesi, Ion Rotası ve Seferihisar’ın 

uluslararası alanda daha fazla tanıtıl-
ması konusunda ortak çalışma planla-

rı yapıldı. Ziyaret hakkında konuşan 
Başkan Yetişkin, ‘’Turizm potansiye-
li olan bölgelerin Kültür ve Turizm 
Bakanlığı ile yakın çalışması çok 
önemli. Özellikle Türkiye Turizm 

Tanıtım ve Geliştirme Ajansı (TGA), 
GoTürkiye markası ile Türkiye’nin 
uluslararası tanıtımında çok büyük 
bir yere sahip. Seferihisar Belediye-
si olarak yaklaşık iki yıldır bakanlık 

ve TGA ile çok yakın çalışıyoruz. Hatta 
en yakın çalışan belediyelerden biriyiz 
diyebilirim. Geçtiğimiz sene Dionysos 

Şenliği’nde bakanlık şenliğe partner 
olmuştu. Bu sene de olması için görüş-
memizi sağladık. Aynı zamanda seçim 
sürecinde sözünü verdiğimiz Avrupa 
Konseyi Zeytin Ağacı Rotası ve Teos 
Bağ Rotası projeleri için de bakanlık 
ile birlikte çalışmaya başladık. 12 aya 
ve tüm Seferihisar’a yayılan, hem yerli 

halkın hem de esnafın yüzünü gül-
düren bir turizm için çalışmalarımı-

za devam edeceğiz. Bu vesile ile yeni il 
müdürümüz Fahrettin Kerem Çevik’e 

bir kez daha hayırlı olsun’’ dedi.

Başkan Yetişkin’den 
Izmir Il Kültür Turizm 
Müdürü Çevik’e ziyaret
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Akarca’da asfalt çalışmaları

SEFERIHISAR Akarca 
Mahallesi'nin önemli yolu olan 
Akarca Caddesi, uzun süredir bek-
lenen asfalt yenileme çalışmala-
rı ile buluşuyor. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi ve Seferihisar Belediyesi 
tarafından başlanan asfalt çalışma-
sında bozulmuş ve bakıma ihtiyaç 
duyan cadde yenile-
necek. Akarca Cad-
desi üzerindeki asfalt 
yenileme işlemle-
ri başladı. Planla-
nan program dahilin-
de çalışmalar devam 
edecek. Çalışmalar 
kapsamında, eski-
yen ve çukurlaşan 
yol tamir edilip yeni 
asfalt ile kaplanacak. 
Bu yenileme çalışma-
larıyla birlikte Akar-
ca Caddesi'nin çehre-
si değişecek. Asfalt 
yenileme çalışmala-
rı hakkında konuşan 
Seferihisar Belediye 
Başkanı İsmail Yetiş-
kin, şunları söyledi: 
“Akarca Caddesi’nin 
yenilenmesi bölge 
sakinleri tarafından 
çok talep ediliyor-
du. Özellikle yaz sezo-
nunda Seferihisar’da 

turizmin can damarlarından biri 
olan Akarca’nın modern ve kul-
lanışlı bir görünüme sahip olma-
sı bizim için çok önemli. Bu sebeple 
seçim sürecinde Cemil Başkanımız-
la Akarca’yı ziyaret etmiş ve seçim-
den sonra hiç zaman kaybetme-
den çalışmalara başlayacağımızın 

sözünü vermiştik. Sözümüzü tuttuk 
ve İzmir Büyükşehir Belediyesi ve 
Seferihisar Belediyesi’nden ekip-
lerimiz yoğun bir mesai ile sahada 
emek veriyor. Çok yakında çalışma-
ları tamamlayacağız. Şimdiden tüm 
Akarca halkına ve Akarca’yı ziyaret 
eden misafirlerimize hayırlı olsun.”
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S eferihisar Salı Pazarı’nda top-
lanan hayvan hakları savunucu-
ları TBMM’ye sunulan sokak 
hayvanlarıyla ilgili yasa teklifini 

protesto etti. Hayvan hakları savunucu-
ları "Bu kanlı yasa teklifini reddediyo-
ruz. Ölüm kampları inşa ettireceğinize 
yurt çapında kısırlaştırma seferberli-
ği ilan edin" açıklaması yaptı.   Ölüm 
yasasına geçit yok, bu yasa yerin dibine 
batsın, katliamlara şiddete hayır pan-
kartlarıyla Seferihisar Salı Pazarı’nda 
toplanan SEHAYDER, Afalina, Elim 
Patimde, Pati Çetesi, Akarcalılar Der-
neği, Çağdaş Yaşamı Destekleme Der-
neği, Atatürkçü Düşünce Derneği ve 
hayvan hakları savunucuları, kamu-
oyunda katliam yasası olarak bili-
nen sokak hayvanlarının uyutulmasını 
öngören yasa teklifini protesto etti. 

Seferihisar Belediye Başkanı İsmail 
Yetişkin'in destek verdiği protesto eyle-

minde yaptığı açıklamada, yasayı kabul 
etmeyeceklerini belirterek şöyle konuştu:

“Bugün burada, hep birlikte, vicdan-
larımızı sızlatan ve kabul edilemez bul-
duğumuz bir yasaya karşı sesimizi yük-
seltmek için toplandık. Sokaklarda bu 
kadar fazla sokak hayvanının bakım-
sız bir şekilde yaşamasından elbette 
hepimiz rahatsız oluyoruz. En çok da 
hayvan severler rahatsız. Beni her gün 
onlarca hayvan sever arayıp kısırlaştır-
ma, hayvanların tedavisi ve mama des-
teği konusunda destek istiyor. Hepimiz 
sokaktaki canların sağlıklı olmasını 
istiyoruz. Aynı zamanda tabi ki sokak 
hayvanları yüzünden hiç bir çocuğu-
muzunya da vatandaşımızın zarar gör-
memesi gerekiyor. Fakat her zaman 
bunun çözümü belediyelere bu konuda 
hükümet tarafından destek verilmesi, 
barınakların kapasitesinin ve niteliği-
nin arttırılması, kısırlaştırma konu-

sunda hükümet ve yerel yönetimlerin 
işbirliği içinde çalışması diye yüzlerce 
kez söyledik. ''

“BU ZAMANA KADAR BIZI 
DINLEYEN OLMADI”

Yetişkin, sözlerini şöyle tamam-
ladı:  ''Şimdi kalkmışlar belediyele-
re gerekirse hayvanları öldüreceksiniz 
diyorlar. Böyle bir dayatmayı kabul 
etmeyeceğiz. Biz bu vebalin altın-
da kalmayacağız. Yasanın geçmemesi 
için sesimizi en yüksek şekilde çıkara-
cağız. Seferihisar, doğası ve insanıy-
la her zaman hayvan dostu bir kent 
olmuştur. Bizler, burada yaşayan her 
canlının hakkını korumakla yükümlü-
yüz, bu eyleme katılan, destek veren 
herkese teşekkür ederim. Unutma-
yalım ki, sessizlerin sesi olmak, en 
büyük insanlık görevidir." 

Seferihisar kanlı 
yasa teklifini
kabul etmiyor

Çevre ve iklim haberciliği buluşması
SEFERIHISAR Belediye-

si, Seferihisar Gazeteciler 
Cemiyeti, Kültürel ve Ekolo-
jik Hayatı Koruma Derneği ve 
AB Sivil Düşün Programı’nın 
katkılarıyla ve İzmirli gaze-
teci Eral Aytemiz’in koor-
dinatörlüğünde Çevre ve 
İklim Haberciliği Buluş-
ması Seferihisar Beledi-
yesi Teos Yazarlar Evi’nde 
yapıldı.  Kültürel ve Ekolojik 
Hayatı Koruma Derneği (Kül-
türEkoloji) adına Mahmut 
Ölmez, Seferihisar Gazete-
ciler Cemiyeti (SGC) Başka-
nı İnanç Karabulut ve Eral 
Aytemiz birer açılış konuş-
ması yaptı. 

INANÇ Karabulut, açı-
lış konuşmasında, “Çok 
özel bir coğrafyada yaşıyo-

ruz. Yarımada hem tarihi, 
hem de doğası ile çok değer-
li. Bu coğrafya aynı zaman-
da yoğun bir talan içerisinde. 
RESler, JESler, GESler ve 
yanlış yerde yapılmak iste-
nen marina... Çevre konu-
sunda duyarlı genç gaze-
tecilere, meslektaşlara 
ihtiyacımız var” dedi.

2 gün boyunca çeşitli baş-
lıklarda çevre ve iklim gaze-
teciliğini konuşacak genç 
gazetecilere sertifikaları-
nı SGC Başkanı İnanç Kara-
bulut, Seferihisar Kent Kon-
seyi Başkanı gazeteci Sevil 
Ege, yıllarca Ege Bölge-
sinde gazetecilik yapmış 
Ümit Şahinler ve Evrensel 
Gazetesi’nin İzmir temsilcisi 
Özer Akdemir takdim etti.
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Kardeş belediye Hamm’dan 
SEFERIHISAR’A ZIYARET
S eferihisar’ın 2010 yılından beri 

ortak çalışma sözleşmesi olan 
Hamm Belediyesi’nden bir 
delegasyon Seferihisar Bele-

diye Başkanı İsmail Yetişkin ile bir 
araya gelerek iş birliği ve projeler hak-
kında görüşmeler gerçekleştirdi. 

Hamm Belediyesi Özel Kalem 
Müdürü, İklim ve Çevre 
Daire Başkanı, Göç 
ve Entegrasyon Daire 
Başkanı’ndan oluşan dele-
gasyonun ziyareti kapsa-
mında Hamm ve Seferi-
hisar arasında ekonomik, 
kültürel, turistik ve sos-
yal belediyecilik alanların-
da iş birliğini güçlendirme 
yolları ele alındı. Sefe-
rihisar Belediye Başka-
nı İsmail Yetişkin, Hamm 
Belediyesi delegasyonu-
na Seferihisar’ın sürdürü-
lebilir turizm, yenilenebi-
lir enerji ve yerel kalkınma 
konularındaki projeleri-
ni tanıttı. Her iki taraf da 
bu alanlarda bilgi ve dene-
yim paylaşımının her iki 
şehir için de faydalı olaca-

ğını vurguladı. Özellikle Almanya’da 
uygulanan sosyal devlet politikalarının 
yerel yönetimlere entegrasyonu konu-
larında Seferihisar ile deneyim payla-
şımının oldukça önemli olduğu konu-
larında ortaklaşıldı. 

Seferihisar’ın uluslararası ilişkiler 
konusunda çalışmalarına devam ede-

ceğini belirten Seferihisar Belediye 
Başkanı İsmail Yetişkin ‘’Seferihisar 
Belediyesi olarak her zaman ulusla-
rası ilişkilerimizin gelişmesine çok 
önem verdik. Özellikle bu dönemde 
Seferihisar’ın farklı ülkelerdeki şehir-
ler ile sürdürülebilir iş birlikleri için-
de olmasına ağırlık vereceğiz. Örne-

ğin Hamm Belediyesi ile 
14 yıldır iletişim halindeyiz. 
Geçmişte değerli projeler de 
hayata geçirdik. Bugün ger-
çekleştirdiğimiz toplantıda 
iki ülkedeki mevcut durum-
ları göz önüne alarak halkın 
en fazla yararlanacağı pro-
jeler konusunda fikir birliği 
geliştirdik” dedi. 

 Ziyaretin ardından yapı-
lan açıklamada, Hamm ve 
Seferihisar’ın ortak projeler 
geliştirme konusunda karar-
lı oldukları ve bu iş birliğinin 
her iki şehir için de önemli 
fırsatlar yaratacağı belirtildi. 
Hamm Belediyesi Delegas-
yonu, kendilerine gösteri-
len misafirperverlikten dolayı 
teşekkür ederek iş birliğinin 
devam edeceğini dile getirdi.

S eferihisar 
Belediyesi’nin bu 
yıl 3. kez düzen-
lediği Ürkmez 

Kültür ve Sanat Festi-
vali birbirinden keyif-
li etkinlikler ve tiyatro 
gösterisiyle büyük ilgi 
gördü. Ürkmez Kültür 
ve Sanat Merkezi’nde 
gerçekleşen festival, 
ziyaretçiler tarafından 
büyük bir ilgiyle kar-
şılandı. Festivalin açı-
lış gününe Seferihisar 
Belediye Başkan Yar-
dımcısı İnanç Karabu-
lut ve Seferihisar Bele-
diyesi Ürkmez Koordinatörü Hilal 
Cemaloğlu katıldı. Ürkmez Kültür 
ve Sanat Festivali, bir hafta boyun-

ca sürdü.  Sergiler, konserler, tiyat-
ro gösterileri, geleneksel el sanatları 
atölyeleri ve yöresel lezzetlerin tanı-

tımı gibi birçok etkinlik 
festivale katılanlardan 
tam not aldı. Festivalin 
birinci gününde, Demir 
Öztürk’ün kaleme aldı-
ğı ve Tiyatro Atölyem 
oyuncularının oynadı-
ğı ‘’Gözlerimi Kaparım 
Vazifemi Yaparım’’ adlı 
tiyatro gösterisi kahka-
halar eşliğinde sürdü. 
Yelkenli Sergiler, Cam 
İşleme ve Süsleme Atöl-
yesi, Çini Atölyesi ‘’Top-
raktan Maviye Sergisi, 
Dikiş Atölyesi ‘’Dönü-
şen Kumaşlar Sergisi’’ 
gibi pek çok atölyenin 

yer aldığı festival 12 Temmuz Cuma 
gününe kadar çeşitli sahne gösterileri 
ve koro eşliğinde devam etti.

Ürkmez’de kültür ve 
sanat festivali yapıldı
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G azeteci Yazar Teoman 
Erel, 30. ölüm yıldönümün-
de Seferihisar Sığacık'taki 
anıtı önünde sevenleri, aile-

si ve meslektaşlarınca anıldı. Teoman 
Erel'in anısına düzenlenen anma töre-
nine,  eşi Gül 
Neşe Erel, 
oğlu gazeteci 
yazar Hasan 
Erel, Mavi 
Vatan dokt-
rini sahibi 
Amiral Cem 
Gürdeniz, 
Doğu Akde-
niz Üniver-
sitesi Eski 
Rektörü Prof 
Dr. Okan 
Tarhan, Prof. 
Dr. Musta-
fa Kaymakçı 
ve Dağarcık 
Türkiye Plat-
formu Direk-
törü Enis 

Musluoğlu da katıldı.
Törende, Erel'in hayatı ve başarıla-

rı anlatıldı, onun gazeteci olarak kor-
kusuzca yazdığı yazılar ve topluma 
sağladığı katkılar vurgulandı. Katı-
lımcılar, Teoman Erel'in anıtı önünde 

bir süre sessizce durarak onun hatıra-
sını yaşattılar. Teoman Erel, 6 Tem-
muz 1994'te Ankara'dan Seferihisar'da-
ki evine gelirken Afyon'da geçirdiği 
bir trafik kazası sonucu hayatını kay-
betmişti. Ölümünden sonra Milliyet ve 

Güneş gazete-
lerinde yazdı-
ğı Seferihisar 
ile ilgili yazı-
lar toplana-
rak "Teoman 
Erel'in Seferi-
hisarı" başlığı 
ile kitap hali-
ne getirilmişti. 
2012'de Sefe-
rihisar Bele-
diyesi tarafın-
dan Heykeltraş 
Gökhan Yer-
likaya tara-
fından anısı-
na yapılan anıt 
Sığacık parkı-
na yerleştiril-
mişti.

Gazeteci Yazar 
Teoman Erel, 30. ölüm 
yıldönümünde unutulmadı

Ö zbekistan'ın Semerkant vila-
yetinin en büyük ilçelerin-
den Payarık Belediye Baş-
kanı Seferihisar belediyesini 

ziyarete etti. Özbekistan'ın Semer-
kant vilayetinin 189.200 nüfuslu ilçe-
si Payarık’ın Belediye Başkanı ve aynı 
zamanda Kaymakam’ı olan Jabborov 
İsrail İsmailoviç, Seferihisar Belediye 
Başkanı İsmail Yetişkin’i ziyaret etti.

Seferihisar ve Payarık’ın kardeş 
şehir olmasını teklif eden Başkan İsra-
il İsmailoviç, Payarık’ta bir kardeşlik 
bahçesi oluşturarak, üzerinde Seferi-

hisar Payarık isimlerini yazarak kapı-
sına Türk ve Özbek bayraklarını dik-
meyi önerdi. 9. Yüzyılda yaşamış İslam 
Alimi İmamı Buhari adına Payarık’ta 
yapılmakta olan anıt yapının Eylül 
ayındaki açılışında kurdeleyi birlikte 
kesmek üzere Başkan İsmail Yetişkin 
Başkanı Özbekistan’a davet etti.

Başkan Yetişkin Seferihisar’ı tanıt-
mak üzere Özbek heyeti Sığacık, 
Teos Antik Kent, Mandalina bahçe-
leri ve jeotermal ve kurutma tesisle-
rini, lavanta üretim yerlerini gezdir-
di ve dünyanın geleceğinde en önemli 

yaşam ve üretim döngüsünün teme-
li olan Seferihisar'ın Can Yücel Tohum 
Merkezi’nde hazırlanmış olan, içinde 
40 ata tohumunun bulunduğu tohum 
sandığını Payarık Başkanı Jabbarov 
İsrail İsmailoviç’e hediye etti.

IMAMI BUHARI KIMDIR?
İmami Buhari olarak bilinen Ebu 

Abdullah Muhammed İbn İsmail El 
Buhari, İslam Hukuku ve hadis çalışma-
larının gelişiminde en önemli figürlerin-
den biri olarak kabul edilir, dokuzuncu 
yüzyılda yaşamış bir İslam alimidir.

ÖZBEKISTAN 
DOSTLUĞU
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S eferihisar’da tarım 
arazilerine zarar 
veren hobi bahçeleri-
nin yıkımına başlan-

dı. Seferihisar Belediyesi, 
ruhsatsız ve izinsiz olarak 
yasalara aykırı inşa edilen 
hobi bahçeleri için yıkım 
kararı almış ve vatandaşla-
rı tahliye etmişti.  Seferihi-
sar Belediyesi Yapı Kont-
rol Müdürlüğü tarafından 
5403 Sayılı Toprak Koru-
ma Kanunu’nun Hobi Bah-
çeleri ile ilgili maddelerine 
aykırı inşa edildiği gerekçe-
siyle, ilçedeki yaklaşık 700 
hobi bahçesine yıkım uyarı-
sı yapıldı. Ruhsatsız, izinsiz 
ve amacı dışında kullanlan 
evlere müdahale ilk olarak 
Düzce Mahallesi’nde yer 
alan Doktorlar Sitesi’nde 7 
tane ev boşaltılarak yıkıma 
hazır hale getirildi. Yıkım 
prosedürleri ile birlikte 
3194 sayılı İmar Kanunu 
32. ve 42. maddesi gereğin-
ce verilen karar doğrultu-
sunda hobi bahçesi sahip-
lerine gerekli para cezası 
uygulanarak, encümenden 
yıkım kararı alındı. 

VATANDAŞLARA ''HOBI 
BAHÇESI ALMAYIN'' 

UYARISI
Uzun süredir gündem-

de olan hobi bahçelerinin 
yıkım kararı tamamlanan 
prosedürler ile birlikte işle-
me alındı. Tebligatların hobi 
bahçesi sahiplerine ulaştırıl-
dığını ifade eden Seferihisar 
Belediyesi yetkilileri, vatan-
daşları yasa dışı ve ruhsatsız 
inşa edilen hobi bahçelerini 
almamaları konusunda uyar-
dı. Belediyeden yapılan açık-
lamada, “Hobi bahçesi alma-
yın, aldırmayın. Kendinizi 
de, kamu servetini de zarara 
uğratmayın’’ denildi. 

SEFERIHISAR’DA HOBI 
BAHÇELERINE IZIN YOK



18 19

1 5 Temmuz Şehitleri Anma, 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü 
Seferihisar'da da törenlerle 
kutandı.15 Temmuz 2024 Pazar-

tesi günü saat 10:00’da Seferihisar 
Şehitliği'nde tören düzenlendi. Töre-
ne Seferihisar Kaymakamı Mehmet 
Şerif Olçaş, Seferihisar Belediye Baş-
kanı İsmail Yetişkin, Seferihisar Cum-
huriyet Başsavcısı V. Burak Özkan, 
Seferihisar Jandarma Muhabere Alay 
Komutanı Albay Enver Öztürk, kamu 

kurum ve kuruşlarının daire amirleri, 
siyasi parti temsilcileri, şehit yakınları, 
gaziler ve vatandaşlar katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasının ardından günün anlam 
ve önemini belirten konuşma Şehit 
Öğretmen Mehmet İzdal İlkoku-
lu Müdürü Ümit Atacan, tarafından 
yapıldı. Seferihisar İlçe Vaizi Hüsa-
mettin Ünver tarafından Kuranı 
Kerim ve duaların okunmasının ardın-
dan şehitliklere çiçek sunuldu.

Şehitlikte düzenlenen programın 
ardından öğle namazı öncesi Sefe-
rihisar Ulu Cami'de şehitlerin ruhu 
için Mevlid-i Şerifler okunup oku-
nan Hatm-i Şeriflerin duası yapıldı ve 
lokma ikram edildi.

15 Temmuz’u 16 Temmuz’a bağ-
layan gece Saat: 00:13'de tüm cami-
lerimizde Selalar okundu.  Seferihi-
sar Kaymakamı Mehmet Şerif Olçaş, 
programa katılanlara ve emeği geçen-
lere teşekkür etti.

’15 Temmuz
şehitleri
Seferihisar’da da anıldı’
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IZMIR’IN KÖYLERI 
ITFAIYE ÜSSÜ OLUYOR

Izmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
orman yangınlarıyla mücadele için 
başlattığı çalışmalar kentin dört bir 
yanında devam ediyor. Bugüne kadar 
verdiği eğitimlerle 900’e yakın orman 
gönüllüsü oluşturan Izmir Büyükşe-
hir Belediyesi bu sayıyı artırmak için 
yoğun çaba harcıyor. Daha çok yurt-
taşa ulaşılması için aralarında Sefe-
rihisar Payamlı Mahalle Muhtarı 
Tuğba Akural ve Seferihisar Akar-
ca Mahalle Muhtarı Ali Kaya’nın da 
yer aldığı muhtarlar eğitimden geçi-
riliyor. Hedef yangınların yaşanma-
ması, tek bir ağacın ve canlının zarar 
görmemesi.

Izmir Büyükşehir Belediyesi Itfaiye 
Dairesi Başkanlığı, yangınları önle-
mek ve yangınlara erken müdahale 
etmek için farklı stratejiler geliştirdi. 
Her olasılığı değerlendiren Büyükşe-
hir; olası yangınlara eğitimli, plan-
lı ve bilinçli müdahale edilmesini 
sağlamak için orman gönüllüleri-
nin sayısını artırıyor.  Itfaiye Dairesi 
Başkanlığı ve Muhtarlık Işleri Dai-
resi Başkanlığı iş birliğiyle köy köy 
dolaşılarak tüm muhtarlara ve yurt-
taşlara ulaşılıyor. Muhtarlar; temel 
yangın bilgisi, güvenli yaşam tek-
nikleri, yangın güvenlik önlemleri-
nin yanı sıra yangın söndürme cihazı 
kullanımı, yangın tankeri kullanımı 
eğitimlerinden geçiriliyor.  

Izmir Büyükşehir Belediyesi Itfa-
iye Dairesi Başkanlığı Itfaiye Eği-
tim Şube Müdürü Serkan Kork-
maz, kırsal alanlarda ve metropolde 
görev yapan muhtarlara yangın 
bilinci eğitimleri verdiklerini anlat-

tı. Hedeflerinin son dönemde artan 
orman yangınlarını azaltmak oldu-
ğunu vurgulayan Serkan Korkmaz, 
bunu da ancak halka direkt ulaşa-
cak yerel yönetimlerin öncülerinden 
muhtarlar aracılığıyla yapabilecek-
lerini belirtti. Korkmaz, “Muhtar-
ları mahallelerimizdeki bir filiz 
olarak düşünüyoruz. Bu filizlerin 
edindikleri bilgileri paylaşarak, çev-
resindeki yurttaşları da bilinçlendi-
receklerini biliyoruz. Böylece yaşam 
alanlarımızı bu şekilde korumayı 
hedefliyoruz” dedi.  Verdikleri eği-
timler ve dağıtılan tankerler saye-
sinde birçok yangının henüz baş-
langıç aşamasında söndürüldüğünü 
de anımsatan Korkmaz, çalışma-
lar sayesinde yangınların önlenme-
si açısından büyük bir başarı elde 
ettiklerini söyledi.

BASIT ÖNLEMLER BÜYÜK 
FELAKETLERI ENGELLEYEBILIR

Serkan Korkmaz, birçok yangı-
nın küçük ihmaller sonucu çıktığı-
nı belirterek yurttaşları  bu konu-
da çok daha duyarlı olmaya çağırdı. 
Korkmaz, şunları söyledi: 

“Yaz aylarında ormanlara giriş-
ler Izmir Valiliği kararıyla yasak-
lanıyor. Bu yasaklara mutlaka 
uyulmalı. Yine ormanlık alanlar-
da çöpler, cam şişeler bırakılıyor. 
Özellikle cam şişeler güneşin yay-
dığı ısıya maruz kaldığında yangın 
çıkarma riski taşıyor. Lütfen çöple-
rimizi ormanlara, yol kenarlarına 
atmayalım. Özellikle sigara izmari-

tini hiçbir şekilde dışarı atmayalım. 
Alacağımız basit önlemler, büyük 
felaketleri de önlüyor. Ormanlar, 
gelecek nesillere bırakacağımız en 
büyük miras.”

Izmir Itfaiyesi’nden eğitim alan 
Seferihisar Payamlı Mahalle Muh-
tarı Tuğba Akural,  “Birçok önemli 
bilgi edindik. Şimdi bir yangın çıksa 
müdahale edebilecek durumdayız. 
Bu eğitimin bize çok güzel katkısı 
oldu. Olası yangınlara karşı önlem 
almak için elimizden geleni yapaca-
ğız. Ufak bir kıvılcımı bile durdur-
sak, ne mutlu bize” diye konuştu.

Seferihisar Camikebir Mahal-
le Muhtarı Ayşegül Parlak ise yan-
gınları önlemede eğitimin önemine 
değinerek, “Bu benim ilk deneyi-
mim. Yangına müdahale çalışma-
sı yaptık. Çok güzel bir eğitim oldu. 
Herkesin alması gereken bir eğitim. 
Yangını nasıl söndüreceğimizi bilir-
sek, yangınların önüne geçmiş olu-
ruz. Yangın çıktığı zaman söndür-
me çalışmalarında daha başarılı 
oluruz. Ne kadar bilinçli olursak, o 
kadar çok yangının önüne geçmeyi 
başarırız” dedi.

Seferihisar Akarca Mahalle Muh-
tarı Ali Kaya da “Daha önce hiç 
böyle bir eğitim almamıştım. Uygula-
malı eğitim almak farklı oluyormuş. 
Bundan sonraki yangınlara nasıl 
müdahale edeceğimizi öğrendik. Çok 
yararlı bir eğitim oldu. Çok faydalı 
bilgiler edindik. Bundan sonra yan-
gınlara daha bilinçli müdahale ede-
bileceğiz. Aldığımız eğitim sayesinde 
daha faydalı olacağız” diye konuştu.

I zmir Büyükşehir Belediye Başka-
nı Dr. Cemil Tugay’ın eşi Öznur 
Tugay'ın kente dair sorunların 
konuşulması ve ortak hareket-

le çözümler üretilmesi için ilçe beledi-
ye başkanlarının eşleriyle bir araya gel-
diği ve Seferihisar Belediye Başkanı 
İsmail Yetişkin'in eşi Fata Yetişkin'in 
de katıldığı buluşmaların ilkinde sokak 
hayvanları konusu masaya yatırıldı.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 
Cemil Tugay’ın eşi Öznur Tugay, ilçe 
belediye başkanlarının eşleriyle kente 
dair konu başlıklarını konuşmak, ortak 
bir eylem planı oluşturmak için bir 
araya geldi. Her ay başka bir ilçenin ev 
sahipliğinde farklı konuların görüşü-
leceği buluşmaların ilkinde sokak hay-
vanları konusu gündeme alındı.

“OMUZLARIMIZDA YÜK VAR”
Bir arada olmaktan duyduğu mutlulu-

ğu dile getiren Öznur Tugay, “Hepimiz 
için hayırlı ve güzel bir dönem olsun. 
Beyefendi eşlerin katılımından dola-
yı çok mutluyum. Gurur verici bir tablo 
bu. Buluşmalarımızın amacı kentin geli-
şimine ve sorunlarına dair fikir alışve-
rişinde bulunmak. Karşıyaka’da 5 yıl-
lık bir ilçe belediyesi tecrübemiz oldu.  
Başkan eşi olmanın ne olduğunu tec-
rübe etmiş olduk. Başkan eşi olduğu-
muz için bizlerin omuzlarında da büyük 
bir yük var. Ama hep birlikte keyifli ve 
verimli bir dönem geçireceğimize ina-
nıyorum. Bizler gönüllülük kavramını 

bilen insanlarız. Bu nedenle bizim eme-
ğimiz, katkımız çok önemli. Yurttaşları-
mız başkana ulaşamadığı yerde zaman 
zaman bize ulaşarak sesini duyuruyor. 
Bu anlamda elçilik görevi de üstleniyo-
ruz. Güç birliği yapmamız pek çok soru-
nun ve konunun çözümünde kolaylaştı-
rıcı olacaktır” dedi.

Başkan eşleri toplantılarında kent 
genelinde ve ilçe özelinde çok sayıda 
konunun masaya yatırılıp çözüm yolla-
rının tartışılacağını ifade eden Öznur 
Tugay, ilk toplantının konusunu sokak 
hayvanları olarak belirlediklerini söy-
ledi. Öznur Tugay, “Sokak hayvanla-
rı konusu malum gündemde çok sıcak 
bir şekilde duruyor. Çok kritik bir konu, 
esnek bir faaliyet alanı. İzmir bu konu-
da çok duyarlı. İlk faaliyetimizi buradan 
başlatalım istedik. Bundan sonraki top-
lantılarımızda kadınlarımız, çocukları-
mız, dezavantajlı mahallelerimiz başta 
olmak üzere pek çok konuyu görüşe-
ceğiz” diye konuştu. Öznur Tugay’ın 
konuşmasının ardından toplantıya katı-
lan başkan eşleri kendini tanıttı.

OKYAY: TÜRKIYE’DE BIR ILK
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 

sokak hayvanlarına yönelik çalışmaları 
ve yol haritası ile ilgili bilgi veren İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Prof. Dr. Pınar Okyay, çok 
yakın bir zamanda sokak hayvanlarına 
yönelik İzmir Eylem Planı’nı açıklaya-
caklarını söyledi. Okyay, “İzmir ilklerin 

kentidir. Burada aslında önemli bir ilki 
yaşıyoruz. Biz sahipsiz hayvanlarla ilgi-
li eylem planını sizin burada var oluşu-
nuzla başlatıyoruz. Başkanımızın viz-
yonu çok değerli. Veteriner İşleri Halk 
Sağlığı Daire Başkanlığı Türkiye’de ilk 
kez İzmir Büyükşehir Belediyesi’nde 
kuruldu. Afetteki hayvanların nakli ve 
yönetimi maalesef çok göz ardı edilen 
bir durum. Biz bu konuyu da başara-
cağız ve şube müdürlüğümüzü kuraca-
ğız. Şu an bütün kentler çalışmalarımı-
zı takip ediyor. Bunu ilçelerimize de 
yayacağız. Başkanlarımız sokak hay-
vanları ile ilgili konuları yakından takip 
ediyorlar ama sizler görünmez kahra-
manlarsınız. İzmir Eylem Planı ile ilgili 
halka ilişkiler çalışmalarımızda bu işin 
hamisi olarak sizinle yol almak istiyo-
ruz” dedi.

SOKAK HAYVANLARI 
FAALIYETLERI AÇIKLANDI

İzmir Büyükşehir Belediyesi Vete-
riner İşleri Halk Sağlığı Dairesi Baş-
kanı Veteriner Hekim Gökhan Özde-
mir, Büyükşehir Belediyesi bünyesinde 
sokak hayvanları için yürütülen sahip-
lendirme, bakım evi, yerinde kısırlaş-
tırma, doğal afet travmaları, mama 
üretimi gibi konularda sunum yapa-
rak Türkiye’de ilk defa tek sağlık çatı-
sı altında veteriner işleri ve halk sağlığı 
dairesini kuran kişi olduğu için Başkan 
Dr. Cemil Tugay’a teşekkür etti.

Fatma Yetişkin’in katıldığı 
başkan eşleri zirvesinde 
ilk gündem can dostlar
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PEÇELI BAYKUŞLAR 
özgürlüğe kanat çırptı

Izmir Büyükşehir Belediyesi Doğal 
Yaşam Parkı’nda bugüne kadar bin 
300 yaban hayvanı iyileştirilip yeni-
den doğaya salındı. Bunlar arasın-
da doğada annesiz kalan 6 peçeli 
baykuş da vardı. Minik yavrular bakı-
cılar tarafından özenle büyütüldükten 
sonra özgürlüğe kanat çırptı. Izmir 
Büyükşehir Belediyesi Veteriner Işle-
ri Halk Sağlığı Dairesi Başkanlığı’na 
bağlı Izmir Doğal Yaşam Parkı, 15 
yaşında. Sadece 126 türde bin 336 
hayvana ev sahipliği yapmakla yetin-
meyen Izmir Büyükşehir Belediyesi 
Doğal Yaşam Parkı; yaralı, hasta ve 
tedaviye muhtaç halde getirilen yaban 
hayvanlarına da kucak açıyor. Veteri-
nerler ve uzman personel tarafından 
gösterilen yakın ilgi ve bilimsel yön-
temlerle kısa sürede sağlığına kavuş-
turulan hayvanlar, tedavilerinin biti-
minde yeniden doğaya salınıyor.

ŞIFA DAĞITIYOR
Görüntülü tanı, operasyon ve teda-

vi hizmeti verilen kliniğin yanı sıra 
karantina bölümleri, 24 adet fark-
lı boyutlarda kafes, 3 adet sürün-

gen terrar-
yumu, yoğun 
bakım kabin-
leri, akuatik 

(suda yaşayan) hayvanlar için 3 geçi-
ci barındırma tankı alanları bulunan 
Doğal Yaşam Parkı, yaralı ve hasta 
yaban hayvanlarına bakım ve teda-
vi imkanı sunuyor. Parkta bakılıp 
büyütülen peçeli baykuşlar da onlar-
ca canlıdan sadece bazıları. Yurttaş-
ların ihbarı üzerine Izmir Doğa Koru-
ma ve Milli Parklar Şube Müdürlüğü 
tarafından 40 gün önce Izmir Doğal 
Yaşam Parkı’na getirilen annesiz 6 
yavru peçeli baykuş burada özenle 
büyütüldü. Bakıcıların anneleri gibi 
ilgilendiği yavrular, doğal yaşama 
uyum sağlayacak seviyeye getirildi. 
Yüzleri kalp şeklinde olan baykuşlar, 
veteriner hekimlerce doğaya salına-
bilir raporu hazırlandıktan sonra 
özgürlüğe kanat çırptı.

“ÖZEL BAKIMA ALDIK”
Doğal Yaşam Parkı Şube Müdü-

rü Serkan Eğrilmez, bugüne kadar 
Izmir Doğal Yaşam Parkı’na 6 bin-
den fazla hayvanın tedavi ama-
cıyla getirildiğini ve bunların bin 
300’ünün tedavi edildikten sonra 
doğal hayata yeniden 
döndüğünü belirtti. 
Şimdi sıranın peçe-
li baykuşlarda oldu-
ğunu söyleyen Serkan 

Eğrilmez, “6 peçeli baykuş yavrusu 
bize getirildi. Klinikte özel bir bakı-
ma aldık. Bakıcıları tarafından özve-
rili şekilde bakıldılar, beslendiler. 
Zor bir süreçti. Anneleri olmadı-
ğı için o bakımı biz yaptık. Bakıcıla-
rımız anne rolünü üstlenerek 40 gün 
boyunca baykuşlara baktı. Doğaya 
salınmaya hazır hale geldiler” dedi.

Insanlara en yakın baykuş türü 
olan peçeli baykuşların yıkılmış dam-
lar, terk edilmiş ağıllar, terk edilmiş 
evlerin çatılarını tercih ettiğini vurgu-
layan Eğrilmez, “O nedenle yerleşim 
yerlerine yakın bir noktada doğayla 
buluşturduk. Bu canlılar gece aktifler. 
Oyukların içerisinde, çatıların altın-
da gündüzü geçiriyorlar. Gün batı-
mında aktif hale gelerek avlanıyorlar. 
Biz karanlıkta hiçbir şey görmüyo-
ruz. Ama bu hayvanlar, rahatlıkla 
görebiliyor. Böcek, kertenkele, fare ile 
besleniyorlar. Doğal döngü için fay-
dalı canlılar. Insanlara hiçbir zara-
rı yok. Ve birçok ülkede baykuşun bir 
eve gelip yuva yapmasının, oraya uğur 
getirdiğine inanılıyor” dedi.

Taşıma kafesine konularak Mene-
men Tuzçullu Mahallesi yakınları-
na getirilen baykuşlar günbatımında 
doğaya bırakıldı.

I zmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Cemil Tugay, “İyiliğe, 
doğruluğa, güzelliğe dair ağız-
dan çıkan dualar var. O dualar 

kabul olsun ve her türlü kötülükten, 
afetten, felaketten uzak olduğumuz 
günleri hep birlikte yaşayalım” dedi. 
İzmir Büyükşehir Belediye Başka-
nı Dr. Cemil Tugay,  Eskişehir Yar-
dımlaşma Kültür ve Dayanışma Der-
neği (ESDER) ile Anadolu Kültür 
Sanat Eğitim Araştırma ve Dayanış-
ma Derneği'nin (AKSEV) pişirdiği 
aşure lokmasına ortak oldu. Eskişehir-
liler Örnekköy Cemevi'nde gerçekle-
şen aşure etkinliğinde ayrıca Bayraklı 
Belediye Başkanı İrfan Önal, ESDER 
Başkanı Yaşar Hanlı, AKSEV Başka-
nı Sait Atar, meclis üyeleri ve muhtar-
lar da yer aldı.

“IYILIĞIN, DOĞRULUĞUN SAHIP 
ÇIKILMAYA IHTIYACI VAR”

Programda bir konuşma yapan 
İzmir Büyükşehir Belediye Başka-
nı Dr. Cemil Tugay, “Elimden geldi-
ğince aranızda bulunmaya, bu manevi 
ortamın değerini sizlerle paylaşma-
ya çalıştım. Bundan sonra da müm-
kün olduğunca yapmaya devam edece-
ğim. İyi günlerimiz var kötü günlerimiz 
de oluyor. Aşuremiz dağıtılıyor bura-
da ama bir acıyla beraber onu tada-
cağız. Her kayıptan sonra insan şunu 
düşünüyor; sevdiklerimize daha çok 
değer vermeliyiz, dünyadaki iyi, doğru, 

güzel insanlara daha çok sahip çıkmak 
için yapabileceğimiz ne varsa yapmalı-
yız. İyiliğin, doğruluğun sahip çıkılma-
ya ihtiyacı olduğu bir dönemde yaşı-
yoruz. Eğer böyle düşünen insanlar 
olmasa bu dünyanın var olması, insan-
lığın olması mümkün değil. Bu ülke-
de, dünyada bu canların yüreğinde iyi-
lik var, güzellik var. İyiliğe, doğruluğa, 
güzelliğe dair ağızdan çıkan dualar 
var. O dualar kabul olsun ve her türlü 
kötülükten, afetten, felaketten uzak 
olduğumuz günleri hep birlikte yaşaya-
lım. Kaybettiğimiz canların devri daim 
olsun. Onlar aramızdalar ve aramızda 

olmaya devam edecekler. İyi ki bizimle 
beraber yaşadılar, iyi ki onları tanıdık, 
iyi ki onlarla beraber vakit geçirdik. 
Biz yaşadığımız sürece onlar da ölme-
yecekler” diye konuştu.  

BAŞKAN TUGAY AŞURE DAĞITTI
ESDER Başkanı Yaşar Hanlı ve 

AKSEV Başkanı Sait Atar, aşure lok-
malarının hak katında kabulünü dile-
di. Türkülerin okunduğu, semah gös-
terisinin yapıldığı etkinlikte aşure 
duası edildi. Başkan Tugay, aşureyi 
karıştırdıktan sonra kaplara koyarak  
yurttaşlara dağıttı. 

Başkan Tugay, aşure dağıttı
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Seferihisar Gazeteciler Cemiyeti genişletilmiş 
YÖNETIM KURULU TOPLANTISI YAPILDI

Seferihisar Gazeteciler Cemiye-
ti, genişletilmiş yönetim kurulu top-
lantısını üyelerinin yoğun katılımıy-
la gerçekleştirdi. Royal Teos Otel’in 
toplantı salonunda düzenlenen 
etkinliğe, Cemiyet Başkanı Inanç 
Karabulut başkanlık etti.

Gündem maddeleri arasında 
Cemiyet’in son dönemdeki faali-
yetleri, Seferihisar’da yerel bası-
nın karşılaştığı zorluklar ve gelece-
ğe yönelik projeler yer aldı. Üyeler, 

özellikle dijital dönüşüm sürecin-
de yerel gazetelerin ayakta kalabil-
mesi için atılması gereken adımları 
tartıştı.  Ayrıca, Seferihisar’da gaze-
tecilik eğitim programları düzenlen-
mesi, genç gazetecilere mentörluk 
yapılması ve basının halkla ilişkile-
rinin güçlendirilmesi gibi konular 
da ele alındı. Toplantıda, Seferihi-
sar’daki gazetecilik faaliyetleri-
nin etkinliğini artırmak amacıy-
la çeşitli komisyonlar kurulmasına 

karar verildi. Ayrıca, yerel haberci-
liği desteklemek için düzenlenecek 
olan etkinlikler ve projeler hakkın-
da bilgi verildi. Üyeler, Cemiyet’in 
daha aktif ve etkili bir rol oynaması 
için iş birliği içinde çalışmaya hazır 
olduklarını belirttiler.

Toplantının sonunda, Başkan 
Karabulut, katılımcılara teşekkür 
ederek, “Birlikte daha güçlü olaca-
ğız ve Seferihisar’da gazeteciliğin 
çıtasını yükselteceğiz,” dedi.

S eferihisar'da görev 
yapan gazeteci-
ler, belediye baş-
kan yardımcıları 

Gökhan Pehlivan ve İnanç 
Karabulut'a anlamlı bir ziya-
ret gerçekleştirdi. Ziyaret-
te gazeteciler, Karabulut ve 
Pehlivan'a yeni görevlerin-
de başarılar diledi. Ziyarete, 
Seferihisar'da görev yapan 
tüm gazetecilerin yanı sıra, 
aynı zamanda Kent Kon-
seyi Başkanı olan Gazete-
ci Sevil Ege de katıldı. Ege, 
yaptığı açıklamada, "İdealist 

ve memleketi için çabalayan 
gençleri yönetimde görmek 
bizleri mutlu ediyor" ifadele-
rini kullandı. Ziyaret sırasın-
da belediye başkan yardım-
cıları Karabulut ve Pehlivan, 
gazetecilere desteklerin-
den dolayı teşekkür ederek, 
Seferihisar'ın gelişimi için 
birlikte çalışmanın önemi-
ne vurgu yaptılar. Gazeteci-
ler, Karabulut ve Pehlivan'ın 
genç ve dinamik bir yöne-
tim kadrosuyla Seferihisar'a 
değer katacaklarına olan 
inançlarını dile getirdiler.

SEFERIHISARLI
GAZETECILERDEN 
BAŞKAN YARDIMCILARINA 
ANLAMLI ZIYARET

Seferihisar’da Akdeniz 
Meyve Sineği ile mücade
S eferihisar İlçe Tarım ve Orman 

Müdürlüğü, Tarım ve Orman 
Bakanlığı tarafından hazırlanan 
“Akdeniz Meyve Sineği Müca-

delesi Ulusal Eylem Planı” çerçevesin-
de bilgilendirme toplantısı düzenledi. 
Toplantıya ilçe genelindeki üreticiler, 
bitki koruma ürün bayileri, turunçgil 
işletme ve paketleme tesis-
leri, kooperatif ve birlik-
ler katıldı. Toplantının açılış 
konuşmasını yapan Zira-
at Mühendisi Haydar Daş, 
Akdeniz Meyve Sineği’nin 
turunçgillerde ve diğer tarım 
ürünlerinde ciddi zararlara 
yol açabileceğini belirterek, 
etkili mücadele yöntemleri-

nin ve ulusal eylem planının önemini 
vurguladı. Tarım ve Orman Bakanlığı 
uzmanları tarafından yapılan sunum-
larda, Akdeniz Meyve Sineği’nin biyo-
lojisi, yayılımı, zararları ve müca-
dele stratejileri detaylı bir şekilde 
ele alındı. Üreticilere, bitki koruma 
ürün bayilerine ve tesis işletmecile-

rine yönelik olarak pratik bilgilerin 
yanı sıra, mevcut yasal düzenleme-
ler ve destekleme programları hak-
kında da bilgi verildi. Katılımcıların 
sorularının yanıtlandığı etkileşimli bir 
ortamda geçen toplantıda, Akdeniz 
Meyve Sineği ile mücadelede işbirli-
ği ve koordinasyonun önemi vurgulan-

dı. Toplantı sonunda, ilçe gene-
linde etkin bir mücadele için 
taraflar arasında işbirliğinin 
artırılması ve bilgi paylaşımı-
nın sürekli olarak sürdürülme-
si, vatandaşların mesai saatle-
ri içerisinde istedikleri an İlçe 
Tarım Müdürlüğü’ne her konu-
da destek için başvuru yapabi-
leceği anlatıldı.
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T üm Emekliler Sendikası 2017 
Seferihisar Şubesi ve Seferihi-
sar KESK’in öncülüğünde asga-
ri ücret ve açlığa karşı bir basın 

açıklaması düzenlendi. Seferihisar Cum-
huriyet Meydanı'nda gerçekleşen basın 
açıklamasında Tüm Emekliler Sendi-
kası 2017 Seferihisar Şubesi adına İrfan 
Şıracı ve KESK Seferihisar adına Hülya 
Adıgüzel basın açıklamasını okudu 

Hülya Adıgüzel, "Kamu emekçileri 
ve emekliler olarak bugün ülke gene-
linde alanlardayız. Ülkede emeği ile 
geçim mücadelesi verenler olarak tari-
himizin en karanlık, 
en zorlu süreçlerin-
den birisini yaşıyo-
ruz. Alanlardayız 
çünkü bu ülkede yıl-
lardır kamu emek-
çisi, işçisi, emekli-
si, asgari ücretlisi 
ile milyonlar ola-
rak her geçen gün 
daha fazla yoksul-
laştırılıyoruz. Evet, 
yanlış duymadınız. 
Dilimiz sürçmedi. 
Bizler kendi kendi-
mize yoksullaşmı-
yoruz. Yıllardır biz-
zat iktidarlar eliyle 
planlı, program-
lı, bilinçli, kasıtlı bir 
şekilde yoksullaş-
tırılıyoruz. Üste-
lik iktidar da artık 
bunu saklama gereği duymuyor. Hatır-
layalım... Döviz kuru, enflasyon rekor 
üstüne rekor kırmaya başlarken döne-
min Maliye Bakanı çıkıp aynen şöyle 
demişti: 'Bu sistemden dar gelirliler 
hariç üretici firmalar, ihracatçılar kâr 
ediyorlar. Çarklar dönüyor.' Bu söz-
ler, mevcut sistemde kimlerin baş tacı 
edildiğini, kimlerin ise yok sayıldığının 
açık bir itirafı olarak tarihe geçmiştir. 
Evet, çarklar yıllardır dönüyor. Ama 
o çarklar halkı, emekçileri, yoksullaş-
tırmak, işsiz bırakmak, bir avuç zen-
gini daha zengin etmek için dönüyor. 
Çarklar düşük gösterilen TÜİK enf-
lasyonu ile halkın, emekçilerin cebin-
den alıp bir avuç patrona, yandaşa 
aktarmak için dönüyor. Dolaysıyla tek-
rar altını çiziyoruz: Yıllardır bu ülkeyi 

yönetenlerin kısa vadede de orta vade-
de de uzun vadede de tek bir progra-
mı vardır. O da emeği ile geçinenlere 
ve halka dayatılan Köleliğe ve Yoksul-
luğa Uyum Programıdır. Attıkları her 
adımda işte bu Köleliğe ve Yoksullu-
ğa Uyum Programını hayata geçiren-
ler iki tablolu bir ülke yaratmıştır. Gel-
diğimiz noktada Türkiye’de iki tablo 
ile karşı karşıyayız. Birinci tablo faiz-
den, ranttan, emek sömürüsünden bes-
lenen bir avuç asalağın ve arkasında-
ki iktidarın tablosudur. Bu tabloda bir 
avuç asalak iktidar eliyle besleniyor. 

Bir taraftan emek sömürü diğer taraf-
tan vergi afları, muafiyetleri, teşvikler, 
ihaleler, dövize endeksli hazine garan-
tileri ile semirdikçe semiriyor. Serveti-
ne servet katıyor. İkinci tablo ise onlar 
zenginleşirken her geçen gün daha 
fazla yoksullaştırılan, güvencesiz hale 
getirilen milyonların tablosudur. İşçi-
si, işsizi, kamu emekçisi, asgari ücret-
lisi, emeklisi, dar gelirlisi ile toplumun 
ezici çoğunluğunu oluşturanlar mil-
yonların, emeğin ve halkın tablosudur. 
Alın teri ile emeği ile yaşam mücade-
lesi verenler, yoksullaştırılan milyon-
lar olarak hepimizi kapsayan bu tablo 
her geçen gün daha fazla kararmak-
tadır. Bugün Türkiye’de her dört kişi-
den biri işsizken, çalışan her iki kişiden 
birisi ise açlık sınırının altında kalan 

asgari ücretle ayakta kalmaya çalışı-
yor. Dört kişilik bir ailenin tüm fert-
leri asgari ücretle çalışsa dahi hane 
geliri yoksulluk sınırının altında kalı-
yor. Yoksulluk tüm toplumu sarmış 
durumda. Her iki kişiden birinin geli-
ri açlık sınırının altında kalıyor. Aile 
ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı tara-
fından açıklanan Mayıs 2024 verileri-
ne göre bu ülkede 17 milyon 114 bin 
912 yurttaş yaşamını sosyal yardımlar-
la sürdürmeye çalışıyor. 9 milyon 444 
bin 458 kişinin aylık geliri brüt asgari 
ücretin üçte birinin altında kaldığı için 

GSS primleri bütçeden 
karşılanıyor. Milyon-
larca kamu emekçi-
sine yoksulluk sınırı-
nın yarısını bulmayan 
bir maaş reva görülü-
yor. Kamu emekçileri-
nin eline geçen maaşın 
yarısını ilave seyyanen 
ödenek başta olmak 
üzere emekliliğe yan-
sıtılmayan kalemler 
oluşturuyor. Milyon-
larca kamu emek-
çisi çalışırken aldı-
ğı maaş emekliliğinde 
en az yarı yarıya düşe-
ceği için emekli olamı-
yor. Her 3 emekliden 
birisi ise açlık sınırı-
nın yarısını bulma-
yan bir aylıkla, sade-
ce 10 bin TL ile yaşam 

mücadelesi veriyor. Avrupa ülkeleri-
nin en düşük emekli maaşı ortalaması 
1294 Euro ile Türkiye'nin 5 katını aşı-
yor. Türkiye'nin emeklileri barınma, 
gıda, sağlık gibi temel ihtiyaçlarını bile 
karşılamazken Avrupa'nın emeklile-
ri ise aldıkları maaşlarla dünya turuna 
çıkıyor. Buna rağmen altı aylık TÜİK 
enflasyon oranı %24,73 olarak açıklan-
dığı için bugün kök aylığı 8 bin TL’nin 
altında olan 2 milyon emekli, yani her 
beş emekliden birinin maaşına bir 
kuruş dahi artış yapılmadı." dedi

 STK’nın destek verdiği basın açık-
laması “Gelirde adalet, vergide adalet, 
saraylar değil emeğimiz büyüsün, söz-
leşme hakkımız engellenemez” şeklin-
deki sloganları atılarak  alkışlar eşli-
ğinde son buldu.

Seferihisar'da emekli maaşı  
ve asgari ücret tepkisi

O smanlı mutfağında sultan-
ların sofralarının gözde-
si sultani çekirdeksiz sofra-
lık üzümün ihracat yolculuğu 

başlıyor. Ticaret Bakanlığı Ege Güm-
rük ve Dış Ticaret Bölge Müdürlü-
ğü Başkanlığında oluşturulan "Sultani 
Çekirdeksiz Sofralık Üzüm Çeşidi ve 
Mevlana (Razaki Tipi) Sofralık Üzüm 
Çeşidinin Kesim ve İhraç Tarihlerinin 
Belirlenmesi Komisyonu” tarafından 
Manisa il ve ilçelerinde emsal teşkil 
edecek bağlarda yapılan incelemeler 
sonucunda Sultani Çekirdeksiz Sofra-
lık Üzüm çeşidinin 24/07/2024 tarihin-
de kesimine, 25/07/2024 tarihinde ihra-
catına, Mevlâna (Razaki Tipi) Sofralık 
Üzüm çeşidinin; 05/08/2024 tarihinde 
kesimine, 07/08/2024 tarihinde ihraca-
tına izin verildi.

Ege Sultani Üzümü olarak coğrafi 
işaret tescili bulunan sultani çekirdek-
siz sofralık üzümünün Manisa, Deniz-
li ve İzmir üçgeninde 1 milyon 100 bin 
dekar alanda 60 bin üretici tarafın-
dan üretildiğini dile getiren Ege İhra-
catçı Birlikleri Koordinatör Başkan 
Yardımcısı ve Ege Yaş Meyve Sebze 
İhracatçıları Birliği Başkanı Hayrettin 
Uçak, üzüm üreticilerinin bağlarını bir 
yıl boyunca büyük bir titizlikle hasada 
hazırladıklarını, alıcı ülkelerin talep-
lerine göre bağları hasat edip ihraç 
etmek için tüm hazırlıklarının tamam 
olduğunu kaydetti.

“Kullandığımız Pestisitleri Biliyo-
ruz” isimli projemiz kapsamında fark-
lı noktalardaki bağlardan numuneler 
alarak pestisit analizleri yapıyoruz ve 
üzüm üreticisi bölgelerin pestisit hari-
tasını çıkarıyoruz” diyen Başkan Uçak, 
“Bu sezon geçen sezona göre rekolte-
miz daha yüksek. 2023 yılında 87 mil-
yon dolar olan çekirdeksiz sultani sof-
ralık üzüm ihracatımızı 2024 yılında 
100 milyon doların üzerine taşımayı 
hedefliyoruz” dedi.

''IÇ PIYASADA DA ÇEKIRDEKSIZ 
SULTANI ÜZÜM TÜKETIMI ARTMALI''

Üzümün potasyum, sodyum, kalsi-
yum, bakır, manganez, demir, magnez-
yum, çinko gibi vitamin ve mineraller 
bakımından zengin olduğunu vurgula-
yan EYMSİB Başkanı Hayrettin Uçak, 
iç piyasada da çekirdeksiz sultani sof-
ralık üzüm tüketiminin artması öne-
risinde bulundu. Uçak sözlerini şöyle 
sürdürdü; “Üzüm, çocukların kemik 
gelişimine katkı sağlıyor. Kemik eri-
mesi olan hastalarda üzümün bu özel-
liğinden yararlanabilir. Üzüm, demir 
zengini olduğu için kansızlıktan kay-
naklanan halsizlik, yorgunluk, tırnak 
kırılması, saç dökülmesi gibi belirtile-
rin azalmasını sağlar. Cilde parlaklık 
ve sağlıklı görünüm kazandırır. Üzü-
mün en önemli faydalarından biri-
si de bağışıklık sistemini güçlendiri-

yor. Sıcakların çok yüksek seyrettiği 
bugünlerde tüm vatandaşlarımızı sof-
ralık üzüm tüketmeye davet ediyorum. 
Özellikle okula gidecek çocuklarımı-
zın beslenme çantalarına sezonu bite-
ne kadar taze üzüm, sezonu bittikten 
sonra ise kuru üzüm konulmasını öne-
riyoruz.”

RUSYA-UKRAYNA EN ÇOK 
IHRACAT YAPILAN ÜLKELER

Türkiye’nin çekirdeksiz sofralık sul-
tani üzüm ihracatında Rusya Federas-
yonu 2023 yılı verilerine göre 44,5 mil-
yon dolarlık tutarla ilk sırada yer aldı. 
Ukrayna 10 milyon dolarlık sultani sof-
ralık üzüm talebiyle ikinci ülke olur-
ken, Polonya 9 milyon dolarla zirvenin 
üçüncü basamağında yer aldı.

TAZE ÜZÜMDE ÇEKIRDEKSIZ 
SOFRALIK SULTANI ÜZÜM 
YÜZDE 65 PAYA ULAŞTI

Türkiye, 2023 yılında taze üzüm 
ihracatından 134,6 milyon dolar döviz 
kazanırken, çekirdeksiz sofralık sulta-
ni üzüm 87,2 milyon dolarla taze üzüm 
ihracatından yüzde 65 pay aldı. Red 
Globe 11,5 milyon dolarlık ihracatla 
ikinci sırada yer alırken, diyabet hasta-
larının tercih ettiği erkenci üzüm çeşi-
di Superior 4,5 milyon dolarlık dövizi 
Türkiye’ye kazandırdı.

Sultani çekirdeksiz sofralık
ÜZÜM IHRACAT YOLCUSU
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SEFERIHISAR’DAN 
SAMOS’A YOĞUN ILGI

Seferihisar’dan Yunanistan’ın 
Samos Adası’na gerçekleştirilen feri-
bot seferleri, hafta içi olmasına rağ-
men yoğun ilgi görüyor. Ekonomik 
tatil arayışında olan tatilciler, kapıda 
vize uygulamasının sağladığı kolay-
lıkla birlikte Yunan adalarını tercih 
etmeye devam ediyor.

Istanbul Deniz Otobüsleri (IDO) 
tarafından düzenlenen seferler, yaz 
sezonunun başlamasıyla birlikte artı-
rıldı. Ancak buna rağmen talebin 

yüksek olması nedeniyle birçok sefer-
de yer bulmak zorlaşıyor. Tatilciler, 
kısa süreli tatillerinde dahi Yunan 
adalarının eşsiz güzelliklerini keşfet-
mek için Samos’u tercih ediyor.

Seferihisar’da bulunan turizm 
acenteleri, Yunan adalarına olan ilgi-
nin giderek arttığını belirtiyor. Özel-
likle ekonomik konaklama seçenek-
leri ve Yunan mutfağının lezzetleri, 
tatilcilerin Samos’u tercih etmele-
rinde etkili oluyor. Acenteler, rezer-

vasyon yapacak olan tatilcilere erken 
davranmalarını ve sefer saatlerini 
dikkatle takip etmelerini öneriyor.

IDO’nun düzenlediği seferlerde 
tatilciler, hem adanın tarihi ve kül-
türel zenginliklerini keşfetme fır-
satı buluyor hem de deniz, kum ve 
güneşin tadını çıkarabiliyor. Yunan 
adalarının sunduğu bu cazip tatil 
seçenekleri, Seferihisar’dan yapı-
lan seferlerin yoğun ilgi görmesine 
neden oluyor.

13. ULUSLARARASI KARIKATÜR YARIŞMASI SONUÇLARI AÇIKLANDI

MUSTAFA YILDIZ’A ÖZEL ÖDÜL
Kuzey Kıbrıs Girne'de 

düzenlenen 13. 
Uluslararası Karikatür 

Yarışması'nın 2024 
yılı sonuçları belli 
oldu. Yarışmaya 

40 ülkeden toplam 
149 yarışmacı, 543 
eserle katıldı. Bu yıl 
yarışmanın "Zeytin" 
konulu bölümünde 

(Olive Section) 
Seferihisar'dan 

Mustafa Yıldız'ın 
karikatürü özel ödüle 

(Special Section) 
layık görüldü. Mustafa 

Yıldız, ayrıca Seferihisar 
Yeni Haber gazetesine özel 
karikatürler de çiziyor.
Uluslararası Karikatür 

Yarışması, her yıl farklı 
temalarla dünya çapında 
karikatüristleri bir araya 

getiriyor. Yıldız'ın ödüle değer 
görülen eseri, zeytin temasıyla 
dikkat çekti ve jüri üyelerinin 

beğenisini topladı.
Mustafa Yıldız'ın başarısı, 

Seferihisar Yeni Haber gazetesi 
ve yerel gazete camiası için 

büyük bir gurur kaynağı oldu. 
Yıldız, yerel gazetede çizdiği 
karikatürlerle toplumsal ve 

güncel konuları mizahi bir dille 
ele alarak okuyuculara farklı bir 

bakış açısı sunuyor.
Yıldız, ödül töreninde yaptığı 
konuşmada, "Seferihisar'dan 
ilham alarak hazırladığım bu 

karikatürün uluslararası düzeyde 
takdir görmesi beni çok mutlu 
etti. Sanatın evrensel dili ile 
barış, dostluk ve çevre bilinci 
gibi konuları işlemeye devam 

edeceğim." dedi.
Seferihisar Gazeteciler 

Cemiyeti Başkanı İnanç 
Karabulut ise ‘’Üyelerimizin 
başarıları bizi her zaman çok 

gururlandırıyor. Karikatür 
hicivin en kuvvetli araçlarından 

biri ve Mustafa Yıldız’ın 
kaleminden en iyi 

örneklerini görüyoruz. 
Sonuna kadar hak 
edilmiş bir ödül. 
Kendisini yeniden 

tebrik ediyorum.’’ dedi
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Seferihisar heyeti Samos'ta
S eferihisar Belediyesi’nden 

bir heyet, karşı komşu 
Yunanistan’ın Samos Ada-
sı’ndaki Karlovassi ve Vathi 

Belediyeleri’ni ziyaret etti.  Seferihisar 
Belediye Başkanı İsmail Yetişkin’in 
liderlik ettiği heyet gün boyunca kar-
şılıklı turizm, ticaret ve diplomasinin 
gelişmesi için görüşmeler gerçekleştir-
di.  Ziyarete ilişkin açıklamada bulu-
nan Başkan Yetişkin, ‘’Sınır kapımızın 
açık olması Seferihisar’ı dünyaya açan 
en önemli unsurlardan biri. Yunan 
adaları için verilen kapı vizesi ile Sefe-
rihisar tüm Türkiye’den gelen turist-
lerin geçiş noktası haline geldi. Hem 
bu potansiyeli değerlendirmek, hem 
de Samos adası ile ticaret ve turizm 
konularında iş birliğimizin gelişme-
si için ilişkilerin sıcak tutulması çok 
önemli. Bu yüzden komşumuzu ziya-
rete geldik” dedi.

İlk olarak Vathi Belediyesi’ni ziya-
rete giden heyet toplantıda Seferihi-
sar ve Samos arasında öncelikli olarak 
İon Rotası’nın turizm destinasyonuna 
eklenmesi ve uluslararası pazarda yeri-
ni alması gerektiği konusunda uzla-
şıldı. Ardından iki kentteki ticaretin 
gelişmesi için ticaret ve esnaf odaları-
nın bir araya geldiği bir toplantı yapıl-
masına karar verildi.

Geliştirilen ilişkiler sayesinde Sefe-
rihisar’daki üreticilerin ve ticaret ile 
uğraşan kişilerin Yunanistan pazarına 

açılacağını belirten Başkan Yetişkin, 
‘’Özellikle adalar Türk turistlerin bu 
kadar yoğun ilgisi ile son 4-5 yıldır kar-
şılaşıyor. Kapı vizesi sayesinde bir çok 
Türkiye Vatandaşı hayatında ilk kez 
yurtdışına gitmiş oluyor. Bu sevindirici 
bir durum. Öte yandan bu talep Türki-
ye için bir yeni bir pazar da yaratıyor. 
Bu potansiyeli değerlendirmek için 
bizim siyasetçiler olarak aracı olmamız 
ve diplomatik ilişkileri geliştirmemiz 
gerekiyor‘’ şeklinde konuştu.

LIMANDA UZUN KUYRUKLARA 
ÇÖZÜM ISTEDI

Türk turistlerin Samos Vathi 
Limanı’nda güneş altında uzun kuy-
ruklarda beklediğini ve buna bir 
çözüm bulunması gerektiğini belir-
ten Başkan Yetişkin, şunları söy-
ledi: “Samos belediye başkanına 
durumdan rahatsızlığımızı dile getir-
dim. Kapı vizesi uygulaması sayesin-
de gemiler tam kapasite geliyor. Yal-
nızca Samos’ta değil tüm adalarda 
durum aynı. Türk turistler saatlerce 
güneş altında bekliyor. Uygulamanın 
iyileştiririlmesi için bu soruna çözüm 
bulmanız gerekiyor dedik. Bu konuda 
hükümet yetkilileri ile gerekli görüş-
meyi sağlayacaklarını, en geç gelecek 
sene çözüm bulacaklarını söylediler. 
Umarım bir an önce çözüm bulunur. 
Bu konuda biz de üzerimize düşen 

sorumluluğu alacağız.”

’’BELEDIYELERIN ÖNCELIĞI 
ÜST SIYASET DEĞIL, HALKIN 
REFAHI OLMALI’’

Ardından Karlovassi Belediyesi’ne 
giden heyet oldukça misafirperver kar-
şılandı. Ziyaretten çok memnun oldu-
ğunu dile getiren Karlovassi Belediye 
Başkanı Themistoklis Papatheofanous, 
‘’Karşı komşumuz Seferihisar’ın bizi 
ziyaretinden dolayı çok mutluyuz. Üst 
siyasette her zaman gerginlik olur ama 
yerel siyasetçiler olarak bizim görevi-
miz halkımızı düşünmek. Bu sebeple 
her zaman dostluk ilişkilerimizin geliş-
mesi için öncü olacağız. Bunu sürdürü-
lebilir kılmak için de çeşitli projelerde 
ortaklaşacağız” dedi.

Vathi Belediye Başkanı Papageorgi-
ou Paraskevas ise ‘’Göreve Ocak ayın-
da başladık ve kısa bir süre sonra Türk 
misafirlerimiz gelmeye başladı. Türk-
ler sayesinde sokaklar canlanıyor. 
Seferihisar Belediyesi’nin ziyareti bizi 
hem onurlandırdı, hem de mutlu etti. 
Çünkü birbirimize bu kadar yakınken 
iletişimsiz olmamızın iki tarafa da hiç 
bir faydası yok” şeklinde konuştu.

İki belediye başkanı ve beraberinde-
ki ekipleri ile 28-29 Eylül tarihlerinde 
Seferihisar’da gerçekleşecek Dionysos 
Şenliği’ne katılacaklarını belirtti.
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